

MOUNTING SCREW REAR FOR RUGER® M77 - MOUNTING SCREW, REAR FOR RUGER M77 BLUE

FITS: M-77® MK II™ Left Hand; M-77® MK II™ Standard; M-77® MK II™ Ultra Light



Attributes

- Name: MOUNTING SCREW, REAR FOR RUGER M77 BLUE
- Manufacturer: RUGER
- Product no.: 780077015
- Mfr. No.:
- Make: Ruger
- Model: M77
- Delivery weight: 0.005kg
- Shipping width: 83mm
- Shipping length: 146mm

Item details

Made in USA

Table of Contents

- [Startpage](#)
- [English: Safety Instruction Guide for MOUNTING SCREW REAR FOR RUGER® M77](#)
- [Français: Instructions de Sécurité pour la Vis de Montage Arrière pour Ruger M77](#)
- [Svenska: Säkerhetsinstruktioner för MOUNTING SCREW REAR FOR RUGER® M77](#)

Safety Instruction Guide for MOUNTING SCREW REAR FOR RUGER® M77

Introduction

Thank you for choosing the MOUNTING SCREW REAR FOR RUGER® M77. This guide provides important safety information, installation instructions, and disposal guidelines to ensure safe and effective use of the product. Please read this guide carefully before installation and use.

General Safety Guidelines

- Ensure that the product is compatible with your firearm model.
- Always handle firearms with care and follow all safety protocols.
- Keep out of reach of children and unauthorized users.
- Regularly inspect the mounting screw for wear or damage before use.
- Report any unsafe products or incidents to the relevant authorities.
- Stay informed about product recalls by checking the EU's Safety Gate platform regularly.

Specific Safety Precautions for Use

- Do not exceed the recommended torque specifications during installation.
- Ensure that the mounting screw is securely fastened to prevent accidental dislodgment.
- Avoid using the product if it shows signs of damage or wear.
- Use protective eyewear when installing or handling the mounting screw.
- If you are unsure about the installation process, consult a qualified gunsmith.

Instructions for Installation and Usage

1. Preparation:

- Gather the necessary tools, including a screwdriver suitable for the mounting screw.
- Ensure the firearm is unloaded and in a safe condition before starting installation.

2. Installation Steps:

- Locate the mounting area on your Ruger® M77 firearm.
- Align the mounting screw with the designated hole.
- Insert the mounting screw and handtighten it to ensure proper alignment.
- Use the screwdriver to tighten the screw to the manufacturer's recommended torque specifications.
- Doublecheck that the screw is securely fastened and does not move when tested.

3. PostInstallation Check:

- Inspect the installation to ensure there are no gaps or misalignments.
- Test the stability of the mounting screw by gently pulling on it to ensure it is secure.

Disposal Instructions

- Dispose of any damaged or unused mounting screws in accordance with local regulations.
- Do not dispose of the product in regular household waste.
- Contact your local waste management facility for proper disposal methods.

Contact Information for Further Support

For any questions or concerns regarding the MOUNTING SCREW REAR FOR RUGER® M77, please refer to your retailer or manufacturer for assistance.

By following these guidelines, you can ensure safe and effective use of the MOUNTING SCREW REAR FOR RUGER® M77. Thank you for your attention to safety.

Instructions de Sécurité pour la Vis de Montage Arrière pour Ruger M77

Introduction

Merci d'avoir choisi la Vis de Montage Arrière pour le Ruger M77. Ce produit est conçu pour assurer la sécurité et la performance de votre arme à feu. Il est essentiel de suivre les instructions de sécurité et d'utilisation pour garantir une utilisation appropriée et sécurisée.

Directives de Sécurité Générales

- Assurez-vous que le produit est utilisé uniquement conformément aux instructions fournies.
- Conservez ce guide à portée de main pour une consultation future.
- Ne laissez jamais l'arme à feu ou ses composants à la portée des enfants.
- Vérifiez régulièrement l'état de la vis et remplacez-la si elle présente des signes d'usure ou de dommage.
- Signalez tout produit dangereux ou accident aux autorités compétentes.

Précautions de Sécurité Spécifiques à l'Utilisation

- Utilisez uniquement des outils appropriés pour l'installation de la vis.
- Ne forcez pas la vis lors de l'installation. Un serrage excessif peut endommager le filetage.
- Assurez-vous que la vis est correctement fixée avant d'utiliser l'arme.
- Ne modifiez pas la vis ou son installation d'une manière qui pourrait compromettre la sécurité.
- Portez des lunettes de sécurité lors de l'installation pour protéger vos yeux des débris.

Instructions pour l'Installation et l'Utilisation

1. Préparation :

- Rassemblez tous les outils nécessaires, y compris un tournevis approprié.
- Assurez-vous que l'arme est déchargée et sécurisée avant de commencer l'installation.

2. Installation :

- Localisez l'emplacement de la vis de montage sur votre Ruger M77.
- Alignez la vis avec le trou de montage.
- Insérez la vis et serrez-la doucement à l'aide du tournevis. Assurez-vous qu'elle est bien fixée, mais ne forcez pas.

3. Vérification :

- Après l'installation, vérifiez que la vis est solidement en place.
- Effectuez un test de fonctionnement de l'arme pour vous assurer que tout fonctionne correctement.

Instructions de Mise au Rebut

- Ne jetez pas la vis de montage avec les déchets ménagers.
- Consultez les réglementations locales sur l'élimination des pièces d'armes à feu pour vous assurer d'une mise au rebut appropriée.
- Si vous devez éliminer le produit, contactez un professionnel pour obtenir des conseils sur la manière de le faire en toute sécurité.

Informations de Contact pour un Support Supplémentaire

Pour toute question ou préoccupation concernant la sécurité de ce produit, veuillez contacter votre distributeur ou un professionnel qualifié. Assurez-vous de consulter les mises à jour sur la plateforme Safety Gate de l'UE pour toute information sur les rappels de produits.

Merci de votre attention et de votre engagement envers la sécurité lors de l'utilisation de la Vis de Montage Arrière pour Ruger M77.

Säkerhetsinstruktioner för MOUNTING SCREW REAR FOR RUGER® M77

Introduktion

Tack för att du har valt MOUNTING SCREW REAR FOR RUGER® M77. Denna produkt är designad för att ge en säker och pålitlig lösning för montering av komponenter på din Ruger M77. Det är viktigt att följa dessa säkerhetsinstruktioner noggrant för att säkerställa korrekt användning och för att minimera risker.

Allmänna säkerhetsriktlinjer

- Produkten är avsedd för användning med Ruger M77 och relaterade modeller.
- Kontrollera alltid att produkten är i gott skick innan installation.
- Använd alltid produkten enligt tillverkarens anvisningar för att undvika skador eller olyckor.
- Håll produkten borta från barn och sårbara grupper för att förhindra oavsiktlig användning.
- Rapportera eventuella skador eller defekter till relevanta myndigheter.

Specifika säkerhetsåtgärder för användning

- Använd alltid rätt verktyg för installation och justering av skruven.
- Kontrollera att skruven är korrekt åtdragen innan användning för att säkerställa stabilitet.
- Undvik att använda skruven om den är skadad eller missformad.
- Följ alltid säkerhetsföreskrifter för hantering av vapen och tillbehör.

Instruktioner för installation och användning

1. Förberedelse:

- Se till att du har rätt verktyg tillgängliga, inklusive en skruvmejsel som passar skruvens huvud.
- Rengör området där skruven ska installeras för att säkerställa en stabil montering.

2. Installation:

- Placera skruven i det avsedda fästet på din Ruger M77.
- Använd skruvmejseln för att försiktigt dra åt skruven. Var noga med att inte överdriva åtdragningen, vilket kan skada gängorna.
- Kontrollera att skruven sitter fast och är stabil innan du använder vapnet.

3. Användning:

- Efter installation, kontrollera regelbundet skruvens åtdragning för att säkerställa att den inte lossnar under användning.
- Använd vapnet enligt tillverkarens anvisningar och säkerhetsföreskrifter.

Avfallshanteringsanvisningar

- Produkten ska hanteras som vanligt avfall när den inte längre behövs.
- Följ lokala föreskrifter för avfallshantering och återvinning av metallprodukter.
- Undvik att kasta produkten i naturen eller på olämpliga platser.

Kontaktinformation för vidare stöd

För frågor eller ytterligare information om produkten, vänligen kontakta tillverkaren eller återförsäljaren där produkten köptes. Se till att ha produktens modellnummer och inköpsinformation tillgänglig för snabbare hjälp.

Tack för att du följer dessa säkerhetsinstruktioner. Din säkerhet och nöjdhet är vår högsta prioritet.